
15-2021 CDA vragen vragenuurtje 13 juli 2021 Hartveilig wonen. 
 
Ongeveer 10 jaar geleden heeft de gemeente Aalten een faciliterende rol gehad in de 
aanschaf van AED’s die her en der in de gemeente hangen in het kader van hartveilig wonen. 
Deze AED’s worden ook voor en door hartveilig wonen ingezet. Opgeleide mensen kunnen 
bij een reanimatie een AED ophalen. Dit zijn mensen die na een melding van een app en/of 
sms ingezet worden.   
De afspraak is toen gemaakt dat de gemeente de aanschaf zou doen en de verenigingen en 
stichtingen verantwoordelijk zijn voor het onderhoud en de kosten van de inzet. Echter nu 
zijn er verenigingen en/of stichtingen die van de leverancier bericht hebben gehad dat de 
AED inmiddels te oud is en dat deze niet meer ingezet mag worden. Destijds zijn alle AED’s 
tegelijk aangeschaft. 
 

1) Wat is de stand van zaken met betrekking tot hartveilig wonen in onze gemeente? 
2) Is het college bekend met het feit dat de AED’s mogelijk te oud zijn om nog ingezet te 

worden? 
3) Nu mogelijk alle AED’s zeer binnenkort niet meer inzetbaar zijn kan dit dan een 

gevaar opleveren bij acute zorg bij een reanimatie? 
4) Is het college bereid mee te denken met verenigingen hoe in de toekomst om te gaan 

met AED’s en eventueel de vervanging van de oude? 
 
 
Namens het CDA 
 
Raimond Smit. 


